
PRODUCT NAME/  產品名稱 RGB L ight ing  Ki t DESIGN VER# 01 DATE 210521

MODEL  NO./  型號 DA-RGBLKT-BK1 VER# NOTE DESCRIPTION DATE

PRINTING/  印刷 Black  pr int 01 ORIGINAL  DESIGN 210521

MATERIAL/  材料 80G S imi l i  paper

SIZE/  尺寸 W690 x  H270  mm (  Fo ld-W115   xH135mm  )

115mm 115mm 115mm 115mm 115mm 115mm



COMPONENT LIST / 零件列表

INSTALLATION / 安裝

RGB L IGHTING KIT
 USER GUIDE

RGB燈光套件
使用手冊
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Mount the LED Strips / 固定LED燈條 Mount the Controller / 固定控制盒 Install the PCE-E Adapter / 安裝PCI-E轉接檔板Link the LED Strips or Connect(Extension) Cables /
串聯燈條或連接(延長)線

On Non-Magnetic Surfaces / 於鐵質金屬表面上 On Magnetic Surfaces / 於鐵質金屬表面上 On Non-Magnetic Surfaces / 於非鐵質金屬表面上On Non-Magnetic Surfaces / 於非鐵質金屬表面

LED Strip (660mm) x 4
LED 燈條 (660mm) x 4

RF Remote x 1
RF 無線射頻遙控器 x 1

Controller x 1
控制盒 x 1

100-240V AC to 5V DC Power 
Adapter x 1
100-240V交流轉5V直流變
壓器 x 1
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1,000 mm Cable 
(PCI-E adapter to Controller) x 1  
1,000 mm 轉接線
(PCI-E 轉接檔板至控制盒) x 1

3M Dual Lock Adhesive Pad x 4
3M  Dual Lock 子母扣 x 4

PCI-E adapter (To MB’s ARGB 
Header, 600mm) x 1
PCI-E轉接檔板(連接至主機
板ARGB接頭, 600mm) x 1
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1,000mm Connection(Extension) 
Cable x 2
1,000mm 連接(延長)線 x 2 

500mm Connection(Extension)
Cable x 2
500mm 連接(延長)線 x 2

E F

1 3 42

HARDWARE INTRODUCTION / 硬體介紹

(1)LED Strip / LED燈條

(2)Controller / 控制盒

(3)Remote / 遙控器

Connector (Female)
接頭 (母)

Control’s Switch 
控制來源切換鈕

Control Channel 1 & 2
燈控通道1 & 2

DC 5V connector 
for Power 
DC 5V 電源接頭

3-pin connector for 
connection with MB’s 
ARGB LED Header
用以連接至主機板ARGB燈條
接頭之3-pin接頭

Embedded Magnet x 2
嵌入磁鐵 x 2

Area For 3M Dual Lock Adhesive Pad 
3M  Dual Lock 子母扣黏貼位置

5V Addressable RGB LED x 20
5V可定址RGB LED x 20

Magnet x 11
磁鐵 x 11

Connector (Male)
接頭 (公)

660mm

500mm
20mm

Back / 後側Front / 前側

Control’s Switch /控制來源切換鈕

Blue Light 
藍燈

RF Remote
RF無線射頻遙控器

Red Light 
紅燈

MB’s Addressable RGB LED Header
主機板上之可定址RGB LED燈條接頭

Switch Light Modes/切換燈效模式
1 Static 固定
2 Rainbow 彩虹

Dynamic
動態燈效

3 Fading 漸變
4 Breathing 呼吸
5 Stary Night 星空
6 Meteor 流星 

Turn On/ Off the Light
開啟 / 關閉燈效

Brightness (10 Levels)
調整亮度 (10個等級)

Switch Channels: 
SYNC → CH1 → CH2
切換燈控通道: 
同步 → 通道1 → 通道2

Speed of Dynamic 
Effect (5 Levels)
調整動態燈效速度
(5個等級)

Change Colors
變換燈效之顏色 Demo All Dynamic 

Light Effects 
Sequentially
依序展示所有動態燈效

Switch Light Modes
切換燈效模式

or

or

A



DEZCTOP WARRANTY POLICY SUPPORT & SERVICE 保固政策SPECIFICATIONS / 產品規格
 SPECIFICATIONS
Model Number & EAN DA-RGBLKT-BK1 4710578830232

Material Plastic, PCB, Magnet, Steel 

Light Controls Dual controls: 
RF Remote or Via MB’s Addressable RGB LED Header

Light Effects

(1)RF Remote: 50 light effects across 6 modes including 
Static, Rainbow, Fading, Breathing, Stary Night, and 
Meteor.
(2)Via MB’s Addressable RGB LED Header: Depends on 
MB’s light control software.

CONTROLLER
Dimensions
(W x D x H) 52.5 x 52.5 x 20.5 mm

Control’s Switch Switch between RF Remote (Blue Light) and MB’s ARGB 
LED Header (Red Light)

Control Channels 2 individuals

LED Strips’ Compatibility
DEZCTOP LED Strips Only.
Each channel supports up to 6X LED strips (Up to 120 
LEDs per channel)

Inputs
(1)DC 5V connector for Power
(2)3-pin connector for connection with MB’s ARGB LED 
Header (Via PCI-E Adapter)

Mounting Magnets or 3M Dual Lock Adhesive Pad
LED STRIP
Included Quantity 4

LED Type 5V Addressable RGB LED (Equivalent of WS2812B)  

LEDs Per Strip 20
Magnets Per Strip 11

Dimensions
(L x W x H)

660 x 100 x 3 mm, which covers:
(1) Effective range of 500mm (LED PCB)
(2) 2-end connection cable, 80mm each 

Connectors Magnets or 3M Dual Lock Adhesive Pad

Mounting Magnets or 3M Tape

WARRANTY
Warranty 2 Years

  

 RGB燈光套件
產品型號 & EAN DA-RGBLKT-BK1 4710578830232

材質 塑膠、PCB電路板、磁鐵、鋼材

燈光控制 雙控制模式：
RF無線射頻遙控或經由主機板之可編程RGB燈條接頭

燈光效果

(1)RF無線射頻遙控：50種燈效，包含固定、彩虹、漸變、
呼吸、星空、流星等6種燈效及12種色彩選擇。
(2)經由主機板之可編程RGB燈條接頭：取決於主機板提供
之控制軟體

控制盒

尺寸(寬 x 深 x 高) 52.5 x 52.5 x 20.5 mm

控制來源切換 可切換遙控模式(藍燈)或主機板ARGB燈條接頭(紅燈)
燈控通道 2個獨立通道

LED燈條相容性 僅可使用DEZCTOP燈條
單一通道最多可支援6條燈條 (每個通道最多120顆LED)

輸入接頭
(1)DC 5V電源接頭 
(2)用以連接主機板ARGB燈條接頭之3-pin接頭 (經由PCI-E
轉接檔板)

固定方式 磁鐵或3M Dual Lock子母扣
LED燈條

內含數量 4

LED種類 5V可編程RGB (ARGB) LED (等同於WS2812B)

單一燈條LED數量 20
單一燈條磁鐵數量 11

尺寸(長 x 寬 x 高)
660 x 100 x 3 mm, 包含: 
(1) 有效燈照長度為500mm (LED燈板長度)
(2) 兩端連接線長各80mm

連接線 兩端均為3-pin公母頭對接連接線 

固定方式 磁鐵或3M膠帶
保固

保固期 2年

  

Version: 1.0   2019/10/31 發佈日期: 2019年11月1日

I. WHAT IS COVERED I . 	 保固範圍
本保固政策所涵蓋的範圍僅限於透過授權的DEZCTOP經銷商所購買的DEZCTOP產
品，且僅適用於該產品的原始購買者，不可轉讓於其他人。

I I . 	 保固期限
所有的DEZCTOP產品從購買日期都享有兩年的保固期。請保留發票或相關購買
證明作為產品保固的依據。

I I I . 	 不保固範圍
以下為本保固政策無法涵蓋的範圍:
> 	 任何產品、或產品上的序號條碼、或保固貼紙在未經DEZCTOP的核准下改裝
   或變造；
> 	 任何不屬於製造缺陷造成的損壞；
> 	 任何因意外、濫用、疏忽、火災、水災、閃電、雷擊或其他自然災害、未授
   權的產品改裝或未依照產品所附的使用說明所造成的損壞、惡化或故障；
> 	 任何不當的安裝、未經授權的替換零件或改裝；或透過未經DEZCTOP的人或
   經銷商自行修理或意圖進行修理；
> 	 與產品的材料或製造工藝無關的任何其他原因；
> 	 運輸造成的損壞 (此損壞必須向貨運方提出索賠 )；
> 	 正常使用下的磨損；
DEZCTOP不保證該產品將滿足你的需求。確認此產品是否適合你的用途是你的
責任。

IV. 	 損壞排除 (免責聲明 )
DEZCTOP在此保固政策中的唯一的責任和義務僅限於選擇維修或更換有缺陷的產
品。在任何情況下，DEZCTOP均不對任何附帶或間接的損害負責，包括但不限於
因服務的中斷、資料和數據的遺失、業務損失而造成的損害，或與該產品有關、
使用或擁有該產品的侵權責任。

V. 	 默示保固條款的限制
沒有其他明示或暗示的保固條款，包括但不限於針對特定目的的可銷售性或適用
性。默示保固的期限僅限於第二段中所規定的保固期限。

VI . 	 技術支援
如果你已經參考過了產品的使用安裝說明書但仍需要幫忙，請emai l至support@
dezctop .com聯絡我們或查閱DEZCTOP網站內「支援」中的「常見問題」了解更
多資訊。

VI I . 	 保固服務
目前並沒有提供全球保固的服務。

V. 	 默示保固條款的限制
沒有其他明示或暗示的保固條款，包括但不限於針對特定目的的可銷售性或適用
性。默示保固的期限僅限於第二段中所規定的保固期限。

VI . 	 技術支援
如果你已經參考過了產品的使用安裝說明書但仍需要幫忙，請emai l至support@
dezctop .com聯絡我們或查閱DEZCTOP網站內「支援」中的「常見問題」了解更
多資訊。

VI I . 	 保固服務
目前並沒有提供全球保固的服務。
如果需要維修或更換的保固服務，DEZCTOP將會要求你提供購買證明 (如商店的發
票或收據等 )，以便獲得保固服務。
如果你的產品在保固期限內需要退回或維修，請經由購買該產品時的經銷商或代
理商進行保固服務。如果你無法再將產品退回給你的經銷商，請聯絡DEZCTOP客
戶服務以尋求協助。請注意，所有的保固服務都需要你提供從授權的DEZCTOP經
銷商取得的購買證明。

II.WARRANTY PERIOD 

III.WHAT IS NOT COVERED

IV.EXCLUSION OF DAMAGES (DISCLAIMER)

V.LIMITATIONS OF IMPLIED WARRANTIES

VI.TO OBTAIN TECHNICAL SUPPORT.

This warranty only covers DEZCTOP products which you purchase from an 
authorized DEZCTOP reseller. This warranty is limited to the original purchaser 
and is non-transferable.

If you have any other questions or problems with DEZCTOP product you 
purchased, please contact us by e-mail DEZCTOP Customer Support ( support@ 
dezctop.com ).
Please include a detailed explanation and take some photos of your problem 
and your proof of purchase. 
For comments and suggestions, you can also e-mail support@dezctop.com.
For more information about DEZCTOP, please visit us online. DEZCTOP Website: 
dezctop.com

This device complies with Part 15 of the FCC rules. Operation is subjected 
to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful 
interference, and (2) this device must accept any interference received, 
including interference that may cause undesired operation. 
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void your authority to operate the equipment.
This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an 
uncontrolled environment.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class 
B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed 
to provide reasonable protection against harmful interference in a residential 
installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency 
energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may 
cause harmful interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this 
equipment does cause harmful interference to radio or television reception, 
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is 
encouraged to try to correct the interference by one or more of the following 
measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to 
which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

All DEZCTOP products carry a 2-year warranty from the date of purchase. Proof 
of purchase is required for warranty service.

This warranty does not cover the following: 
> any product or serial number/warranty sticker modification applied without
   permission from DEZCTOP;

DEZCTOP's sole obligation and liability under this warranty is limited to the 
repair or replacement of a defective product at our option. DEZCTOP shall not, 
in any event, be liable for any incidental or consequential damage, including 
but not limited to damages resulting from interruption of service and loss of 
data, business, or for liability in tort relating to this product or resulting from 
its use or possession.

There are no other warranties, expressed or implied, including but not limited 
to those of merchantability or fitness for a particular purpose. The duration of 
implied warranties is limited to the warranty period specified in Paragraph II.

If you have already referenced the user guide of your products and still need 
help, please contact us via support@dezctop.com or check FAQs (in Supports) 
on DEZCTOP website dezctop.com.

> any damage that is not a manufacturing defect; 
> damage, deterioration or malfunction resulting from: accident, abuse, 
   misuse,neglect, fire, water, lightning, or other acts of nature, unauthorized 
   product modification or failure to follow instructions included with the 
product; 
> any improper installation, unauthorized alternations or modifications, or 
repair
   or attempted repair by anyone not authorized by DEZCTOP;
> any other cause not related to a product defect in materials or workmanship; > shipping or   
   transport damage (claims must be made with the carrier); 
> wear and tear from normal use.
DEZCTOP does not warrant that this product will meet your requirements. It is your 
responsibility to determine the suitability of this product for your purpose.

支援與服務FCC COMPLIANCE STATEMENT

如果你有任何問題或是你購買的DEZCTOP產品有任何問題，請e-mai l至DEZCTOP客戶
服務信箱 (support@dezctop .com)。並請提供詳細的描述以及與產品問題相關的照片
以及你的購買證明。
 
如果你有任何的意見和建議，也請e-mai l至support@dezctop .com

有關DEZCTOP的更多資訊，請至我們的網站 
DEZCTOP網站  :  dezctop .com/tw/

DEZCTOP 客戶服務  : suppor t@dezctop.com
DEZCTOP 聯絡電話  : 02-2268-9089
DEZCTOP 網站  : dezctop.com/tw/
保固與常見問答  : dezctop.com/tw/中的支援

Connect to the Motherboard’s ARGB Header / 
連接至主機板的可定址燈條接頭 Connect All Cables / 連接所有線材 Plug to the Electrical Output / 插入變壓器至插座 Configure the Light Effects by Below Two Ways / 

使用以下兩種方式來設定燈效5 6 7 8
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Light Control Software 
of Motherboard /
主機板的燈控軟體


